
Protokół 8/15 

ze wspólnego posiedzenia 

wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej w Paczkowie 

z dnia 23 kwietnia 2015 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rady wg załączonych list obecności. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Artur Rolka – Burmistrz Gminy Paczków. 

2. Robert Piegza – Z-ca Burmistrza Gminy Paczków 

3. Dariusz Wąsiak – Skarbnik Gminy Paczków. 

4. Małgorzata Olech – Psycholog Puntu konsultacyjnego. 

5. Lesław Nalepa – Terapeuta uzależnień. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1200, a zakończyło się o godzinie 1337. Wszystkich obecnych 

powitał Przewodniczący Rady Miejskiej W. Barabasz, który został wybrany na przewodniczącego 

posiedzenia. 

Przewodniczący zebrania poddał pod głosowanie zatwierdzenie protokołu nr 6/15 z dnia 

23.03.2015 r. i Protokół nr 7/15 z dnia 23.03.2015 r. Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie. 

Następnie przedstawił porządek posiedzenia. 

Porządek posiedzenia:  

1. Przedstawienie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Profilaktyki i 

Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Gminy Paczków w 2014 r. w tym : - podział 

środków - formy pomocy dla dzieci oraz całych rodzin dotkniętych szeroko rozumianą 

patologią, przedstawienie informacji przez pełnomocnika, psychologa, pedagoga i 

terapeutę. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał. 

3. Sprawy różne. 

Do pkt 1. 

M. Olech przedstawiła prezentację na temat „formy pomocy dla dzieci i rodzin dotkniętych 

szeroko rozumianą patologią”, Przemoc w rodzinie. Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

L. Nalepa przedstawił prezentację na powyższy temat w odniesieniu do pracy terapeuty. 

Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



Burmistrz dodał, że został zmieniony skład Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Powołał do Komisji członków, którzy dotknęli tematów, którymi zajmuje się Komisja, którzy 

przygotowani są do takiej pracy, znają środowisko. Dokonał również zmiany terapeuty. Konkurs 

wygrał p. Lesław Nalepa, który ma 8 lat doświadczenia w tej pracy. Środki, które pochodzą z 

opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych są przeznaczane na profilaktykę trafiają 

do współ uzależnionych. Było 6 świetlic środowiskowych zostały utworzone kolejne trzy. Próbuje 

się dzieci wyciągnąć z patologii poprzez sport. Zwiększono dostępność do zajęć sportowych. 

Będzie przeniesiony punkt konsultacyjny GCPA do lokalu na ul. Słowackiego. Natomiast 

Ośrodek Pomocy Społecznej oraz Wydział Spraw Społecznych zostają przeniesione do budynku 

przy ul. Wojska Polskiego. Ponadto przypomniał, że ilość mieszkańców w Gminie Paczków 

maleje, gdyż ludzie młodzi wyjeżdżają za pracą. 

Następnie poinformował, że jest budynek wybudowany przez Gminę na ul. Poniatowskiego. Jest 

to nowy budynek wybudowany przez bezrobotnych w ramach szkoleń. Po licznikach wody 

sprawdzono, że w 6 mieszkaniach nikt nie mieszka. Nie podejmie decyzji o sprzedaży 

któregokolwiek z tych lokali. Nie taki był cel budowy tego obiektu, aby lokale były sprzedawane. 

Chce, mieć kilka mieszkań na wypadek, gdy trzeba było ofiarę natychmiastowo oddzielić od 

oprawcy. Chciałby, aby takie mieszkania były w tym budynku. 

Poinformował, że dla niego najistotniejszą kwestią jest ochrona najsłabszych. Jeżeli jest sytuacja, 

że w danej kamienicy jest osoba, która nadużywa alkoholu, ma całe środowisko i mieszkańców za 

nic i jest na dodatek dłużnikiem względem Gminy nie płacąc za mieszkanie i demolując je, dla 

takich osób nie będzie litości. Jeżeli tylko pojawi się możliwość eksmisji, to taka osoba będzie 

eksmitowana. Taka osoba nie może stanowić zagrożenia dla innych mieszkańców kamienicy oraz 

innych członków swojej rodziny. Chcą wejść w najbliższym czasie w kontenery. Nie można 

stawiać na szali życia mieszkańców 3 mieszkań w stosunku do tolerowania mieszkańca, który na 

środku lokalu rozpala ognisko, bo wypala miedź z kabli. Będzie prosił Radę o danie zielonego 

światła do tego, żeby nie sprzedawać mieszkań w budynku komunalnym na ul. Poniatowskiego. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił, aby przygotować i przekazać Radzie Miejskiej podział 

środków na profilaktykę alkoholową. 

M. Maluch zadała pytanie czy na wyjazdach kolonijnych dzieci korzystają z terapii? 

M. Olech odpowiedziała, że w czasie letnim są organizowane wyjazdy typowo kolonijne z 

programem zdrowotnym, są bezpłatne. Są też wyjazdy specjalistyczne z programem 

profilaktycznym. 

 



E. Dudek poinformowała, że w tym roku skorzysta z wyjazdu letniego 45 dzieci. Razem z 

Burmistrzem podjęli decyzję, że będzie to wyjazd nad morze. W czasie wyjazdu będzie realizacja 

programu terapeutycznego. 

Burmistrz dodał, że Gmina dysponuje świetlicami, ale trzeba zastanowić się czy w ramach 

środków profilaktyki nie uruchomić jednej świetlicy, która działałaby przez 5 dni w tygodniu, 

która działałaby w oparciu o pieczę zastępczą. To otworzyłoby drogę do pozyskiwania środków w 

ramach programów Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej. W tym roku próbowano napisać 

wniosek i była możliwość otrzymania dofinansowania do wyjazdu kolonijnego. W przyszłym 

roku będzie ponownie składany wniosek, żeby można było wysłać więcej dzieci na wyjazd 

kolonijny wraz z rodzicami. 

M. Olech dodała, że wyjazdy dzieci są bardzo ważne. Ale chciała poruszyć dwa aspekty. Pierwszy 

to dla niektórych osób jest problem związany z tym, że dziecko nie ma w czym jechać, nie ma 

odpowiedniego wyposażenia, dziecko się wstydzi. Ponadto dziecko przesiąka problemami, nie 

zostawi domu, nie zostawi rodziny. Rekrutacja jest trudna.  

M. Maluch zadała pytanie ile było przypadków przemocy w rodzinie w ubiegłym roku? 

M. Olech odpowiedziała, że założonych było 40 niebieskich kart. Bardzo dużo osób natomiast nie 

zgłasza przemocy w rodzinie. 

Do pkt 2. 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Paczków na 2015 r. 

Skarbnik poinformował, że w § 1 projektu uchwały dokonuje się zwiększenia dochodów budżetu 

146.764,00 zł; w tym: dochody bieżące o 146.764,00 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 1. 

W Dz. 750 administracja publiczna, Rozdz. 75023, § 0570 grzywny, mandaty i inne kary 

pieniężne od osób fizycznych następuje zwiększenie o 1.120,00 zł. W Dz. 756 dochody od osób 

prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz 

wydatki związane z ich poborem, Rozdz. 75618, § 0460 wpływy z opłaty eksploatacyjnej 

następuje zwiększenie 11.473,00 zł. W Dz. 801 oświata i wychowanie, Rozdz. 80104 przedszkola 

§ 2910 wpływy ze zwrotów dotacji oraz płatności, w tym wykorzystanych niezgodnie z 

przeznaczeniem lub wykorzystanych z naruszeniem procedur, o których mowa w art. 184 ustawy, 

pobranych nienależnie lub w nadmiernej wysokości następuje zwiększenie 2.155,00 zł. W Dz. 900 

gospodarka komunalna i ochrona środowiska, Rozdz. 90013 schroniska dla zwierząt § 0970 

wpływy z różnych dochodów następuje zwiększenie 1.672,00 zł. W Dz. 921 kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego, Rozdz. 92105 pozostałe zadania w zakresie kultury § 2320 dotacje 

celowe otrzymane z powiatu na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) 

 



między jednostkami samorządu terytorialnego następuje zwiększenie o 10.700,00 zł. są to środki 

na odnowę wsi. W Rozdz. 92109 domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby § 2007 dotacje celowe 

w ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których 

mowa w art.5 ust.1 pkt 3 oraz ust. 3 pkt 5 i 6 ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków 

europejskich, z wyłączeniem dochodów klasyfikowanych w paragrafie 205 następuje zwiększenie 

o 17.962,00 zł. są to dotacje na przedsięwzięcie zrealizowane w 2014 r. dotyczące wyposażenia 

świetlic wiejskich. W Rozdz. 92120 ochrona zabytków i opieka nad zabytkami § 0570 grzywny, 

mandaty i inne kary pieniężne od osób fizycznych 1.682,00 zł. § 2840 dotacja celowa otrzymana z 

budżetu państwa na finansowanie lub dofinansowanie ustawowo określonych zadań bieżących 

realizowanych przez pozostałe jednostki sektora finansów publicznych100.000,00 zł. jest to kwota 

która ma być przekazana na remont wieży ratuszowej. Jeszcze umowy nie ma podpisanej. Dopiero 

będzie podpisana po rozstrzygnięciu przetargu. Dochody bieżące po zmianach wynoszą 

35.351.138,57 zł. 

W § 2 projektu uchwały dokonuje się zwiększenia wydatków budżetu o kwotę 146.764,00 zł, w 

tym: wydatki bieżące o 133.764,00 zł, wydatki majątkowe o 13.000,00 zł, zgodnie z załącznikiem 

Nr 2. 

W Dz. 600 transport i łączność, Rozdz. 60016 drogi publiczne gminne § 4270 zakup usług 

remontowych zwiększenie 18.200,00 zł. W Dz. 750 administracja publiczna, Rozdz. 75023 urzędy 

gmin (miast i miast na prawach powiatu) § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zmniejszenie 

988,00 zł. § 6060 wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych zwiększenie13.000,00 

zł. jest to nowe zadanie zakup kserokopiarki do Urzędu Miejskiego. W Dz. 801 oświata i 

wychowanie, Rozdz. 80149 realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji 

nauki i metod pracy dla dzieci w przedszkolach, oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych i innych formach wychowania przedszkolnego § 4010 wynagrodzenia osobowe 

pracowników zmniejszenie 3.546,00 zł. § 4110 składki na ubezpieczenia społeczne zmniejszenie 

607,00 zł. § 4120 składki na Fundusz Pracy zmniejszenie 87,00 zł. § 4210 zakup materiałów i 

wyposażenia zmniejszenie 500,00 zł. To są zmiany dokonywane przez Dyrektora Publicznej 

Szkoły w Kamienicy spowodowane to jest wyodrębnieniem środków na specjalną organizację 

nauki. O te środki zwiększa się plan  na wczesnym wspomaganiu rozwoju dziecka. W Dz. 853 

pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, Rozdz. 85395 pozostała działalność § 4010 

wynagrodzenia osobowe pracowników zmniejszenie 63.500,00 zł., § 4110 składki na 

ubezpieczenia społeczne zmniejszenie 12.243,00 zł. § 4120 składki na Fundusz Pracy zwiększenie 

1.572,00 zł. Zamiany dot. robót publicznych. Na chwilę obecna liczba osób zatrudnionych w 

ramach robót publicznych zmniejszyła się dlatego niepotrzebne jest utrzymywanie wysokiego 

 



planu w tym zakresie. Jedynie składki na fundusz pracy nie są refundowane przez PUP stąd też 

zwiększenie na tym paragrafie. Dz. 854 edukacyjna opieka wychowawcza, Rozdz. 85404 wczesne 

wspomaganie rozwoju dziecka § 4010 wynagrodzenia osobowe pracowników zwiększenie 

3.546,00 zł. § 4110 składki na ubezpieczenia społeczne zwiększenie 607,00 zł. § 4120 składki na 

Fundusz Pracy zwiększenie 87,00 zł. § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększenie 500,00 

zł. W Dz. 900 gospodarka komunalna i ochrona środowiska, Rozdz. 90013 schroniska dla 

zwierząt § 4300 zakup usług pozostałych zwiększenie 450,00 zł. W Dz. 921 kultura i ochrona 

dziedzictwa narodowego, Rozdz. 92105 pozostałe zadania w zakresie kultury §4210 zakup 

materiałów i wyposażenia zwiększenie 9.400,00 zł. z przeznaczeniem na odnowę wsi. W Rozdz. 

92120 ochrona zabytków i opieka nad zabytkami zwiększenie189.973,00 zł. § 4210 zakup 

materiałów i wyposażenia zwiększenie 500,00 zł. § 4300 zakup usług pozostałych zwiększenie 

8.600,00 zł. § 4340 zakup usług remontowo-konserwatorskich dotyczących obiektów 

zabytkowych będących w użytkowaniu jednostek budżetowych zwiększenie 180.873,00 zł. 

Wszystkie te paragrafy dot. remontu wieży ratuszowej. W Rozdz. 92195 pozostała działalność § 

4300 zakup usług pozostałych zmniejszenie 9.100,00 zł. Na tym paragrafie znajdują się środki na 

konserwację oświetlenia wokół murów. Własnymi pracownikami będą wykonywane przeglądy i 

w razie potrzeby będzie zlecenie naprawy. Wydatki po zmianach wynoszą 35.998.412,57 zł. 

Burmistrz poinformował, że obecnie funkcjonujące w Urzędzie ksero jest już stare, poleazingowe. 

Była propozycja kupna za 11.000 zł. znowu używanego ksero, lub kupna nowego ksera za 13.000 

zł. z gwarancją. Odnośnie remontów dróg to na tym paragrafie jest 20.000 zł. Jeżeli pojawią się 

jakieś dodatkowe środki to w pierwszej kolejności będzie spłacane zadłużenie, a w następnie będą 

zwiększane środki na remonty dróg, gdyż za 20.000 zł. nie da się za dużo zrobić. Zwiększono 

ilość pozyskanego kruszywa do 2.100 ton. 

M. Maluch zadała pytanie czy jest szansa na kosmetyczne naprawienie płyty Rynku? 

Burmistrz odpowiedział, że to będzie robione. Wysłano pismo do konserwatora i konserwator 

pozwolił naprawić wskazane kilkanaście miejsc. Tam, gdzie ewidentnie jest uszkodzona rura, 

która dokonała podmycia podbudowy i osiadł grunt to, to wykonywać będzie ZWiK. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag przystąpił do omawiania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu pomieszczenia garażowego.  

Burmistrz poinformował, że jest to kolejna umowa, dlatego potrzebna jest zgoda Rady Miejskiej. 

Przypomniał, że na poprzedniej sesji była podjęta uchwała nr VI/35/2015, która zawierała zapisy 

pozwalające Burmistrzowi zawieranie kolejnych umów bez konieczności podejmowania uchwał w 

 



tym zakresie. Niestety Wojewoda ustosunkował się do tego zapisu negatywnie i dlatego nadal 

potrzebne będą uchwały Rady w tym zakresie. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie, czy są pytania do projektu uchwały? Ponieważ nie 

było uwag odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżaw nieruchomości gruntowych. 

Ponieważ nie było pytań do projektu Przewodniczący posiedzenia zamknął dyskusję na temat 

projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej. 

Do pkt 3. 

Burmistrz poinformował, że szuka się miejsc na terenie ścisłego centrum miasta pod zabudowane 

śmietniki. Będą wypowiedziane umowy na garaże i komórki dla tych osób, które nie płacą. Nie 

może być tak, że stoi po kilka śmietników niezabezpieczonych, zwierzęta śmieci roznoszą i panuje 

bałagan. Śmietniki zostaną schowane. 

M. Maluch zadała pytanie, czy można wpłynąć na właściciela gruntu przy ul. Sikorskiego, żeby 

poprawił estetykę tego miejsca? 

Burmistrz odpowiedział, że można. Próbował z tym właścicielem negocjować zamianę terenu, po 

to, żeby przy zmianie planu zagospodarowania przestrzennego można było ten teren poszerzyć 

pod parkingi. Właściciel nie był zainteresowany. 

Następnie przedstawił protokół z kontroli problemowej sołectwa Gościce. Protokół został 

odczytany sołtysowi. Była sytuacja, że sołtys kwitował podczas inwentaryzacji swoim podpisem 

składniki mienia gminnego znajdującego się na wyposażeniu świetlicy wiejskiej w Gościcach. 

Kwitował z dobrej woli, ale dyspozycja była dla Kierownika Domu Kultury. Nie jest to rażące 

nadużycie. Sołtysi dysponują mieniem, np. w przypadku Gościc strojami ludowymi. Stroje są na 

stanie Koła Gospodyń Wiejskich, ale sołtys nie przekazał tego protokolarnie, a powinien bo nadal 

za to odpowiada. W 2013 r. zostało przekazane boisko z szatniami i kortem tenisowym, nie 

przekazano jeszcze boiska z 2014 r. Fizycznie ten Orlik nie został jeszcze przekazany i jest to 

nieprawidłowość leżąca po stronie Gminy. Następna kwestia to Statut Gminy wskazuje, że 

rozplanowanie środków do dyspozycji sołectwa należy do sołtysa, tymczasem w Statucie 

Sołectwa Gościce napisane jest, że przewiduje się dysponowanie tymi środkami statutowymi na 

podstawie uchwał i przydaje te zadania zebraniu wiejskiemu. Jest to abstrakcja. To należy 

uregulować, ujednolicić. Drobne uchybienia powodują powstawanie później pewnych mitów i 

napięć, a to jest niepotrzebne. Jeżeli chodzi o gospodarowanie środkami, to sołtys nie złożył 

wniosku do projektu budżetu na zabezpieczenie środków statutowych dla sołectwa na 2015 r. 

Kiedyś jeden z sołtysów zapomniał się poszedł do hurtowni zakupił materiałów nie miał 

zabezpieczonych środków i później była naruszona dyscyplina finansów publicznych. Żeby tego 

 



uniknąć to uregulowano tą kwestię. Faktury wpływają do Urzędu i realizowane są zgodnie z 

polityką rachunkowości Urzędu Miejskiego w Paczkowie. W 2011 r. i w 2013 r. podczas rocznego 

spotkania sołtysa z mieszkańcami nie było złożone sprawozdanie z realizowania środków 

statutowych, ale rozliczył się z Gminą. Sprawa została wyjaśniona. Zalecenia są pod katem 

Gminy, żeby ujednolicić kwestię wydatków w Statutach i żeby przeprowadzić szkolenie dla 

sołtysów. 

Skarbnik dodał, że jest jakaś dyspozycja rady sołeckiej i sołtysa co do celowości poniesionych 

wydatków, Burmistrz nie analizuje ile litrów benzyny trzeba kupić, czy trzeba kupić tarcicę na 

ławki. My sprawdzamy czy są środki w budżecie, nikt nie zakłada, że coś będzie nie tak. To jest 

kwestia sprawozdawczości, realizacji zadań i pewnego wyczucia członków rady sołeckiej i sołtysa 

w zakresie ponoszonych wydatków. 

Burmistrz poinformował, że poprosił sołtysa na rozmowę odnośnie tego protokołu. Następnie 

poinformował, że ogłosił konkurs na Dyrektora PSP Nr 3. Było 3 kandydatów, pracowników tej 

szkoły. Wygrał konkurs P. Mariusz Kwiecień. Obecny Dyrektor złożył niekompletne dokumenty 

na to zwrócili uwagę przedstawiciele Kuratorium i nie dopuszczono tej osoby do dalszego etapu 

konkursu. Następnie poinformował, że na razie zakończył pewien etap redukcji w Urzędzie. 

Przesunął pracownika z CIT-u na stanowisko sekretarki do PSP Nr 3. CIT będzie obsługiwany 

robotami publicznymi i stażami. Pracownik jest bardzo zadowolony.  Poinformował, że w dniu 

dzisiejszym było otwarcie ofert na remont wieży. Na środę zwołał spotkanie z przedsiębiorcami. 

Nie może być tak, że przedsiębiorcy chodzą i tworzą mity na temat tego, co do tej pory działo się 

w Gminie. Na wieżę wpłynęły dwie oferty jedna z Krakowa, jedna z Jeleniej Góry. Zabezpieczone 

jest 300 tyś zł. Najtańsza oferta to 340 tys zł. Zadał pytanie czy szuka się środków i dokłada się 40 

tys zł. i uruchamia się zadanie, czy spotykają się z przedsiębiorcami z terenu Gminy i uruchamia 

się drugi przetarg i jeżeli okaże się, że znowu są tylko dwie firmy i kwota 340 tyś zł. to wówczas 

zabezpiecza się te środki i zleca wykonanie tego zadania jednej z firm? Jest dofinansowanie z 

Ministerstwa Kultury i dzisiaj poszło pismo do Ministerstwa czy przedłużą termin. 

Przewodniczący posiedzenia zadał pytanie czy firmy z terenu Gminy mają uprawnienia? 

Burmistrz odpowiedział, że tak. 

W. Nowakowska zauważyła, że jeżeli nawet wygra firma zewnętrzna to zatrudni ludzi z Gminy 

Paczków. 

Burmistrz odpowiedział, że tak może być, ale na to nie ma się wpływu. 

W. Nowakowska zaproponowała, aby jeszcze raz ogłosić przetarg. 

Przewodniczący posiedzenia poparł wypowiedź W. Nowakowskiej. 

 



Burmistrz następnie poinformował, że do połowy maja będą wszystkie potrzebne dokumenty, w 

czerwcu inwestycja będzie przeprowadzona. Jeżeli chodzi o basen to został powołany zespół 

roboczy. Wiele kwestii zostało wyjaśnionych. Boli go bardzo to jak wydatkowane były środki 

publiczne. Następnie przekazał do obejrzenia zdjęcia pokazujące zagęszczarkę na terenie basenu i 

zapadniętą kostkę. Kazał sprawdzić czy inspektor nadzoru miał to zgłoszone i co jako Gmina z 

tym zrobiono.  

G. Konat podziękowała wszystkim tym, którzy przyczynili się do tego, że jest radną i członkiem 

Komisji Profilaktyki Alkoholowej. Chce się szkolić, gdyż też jest ofiarą przemocy. Z perspektywy 

świadka i ofiary nie była świadoma tego, że w Gminie Paczków problem jest ogromny. Wszystkie 

wandalizmy, agresje wśród młodzieży, wynikają z wielopokoleniowej przemocy w rodzinie. 

Przewodniczący posiedzenia poinformował, że był na objeździe wraz z pracownikami Urzędu 

dróg gminnych. Należy uzupełnić dziury na skrzyżowaniu w Trzeboszowicach. Należy naprawić 

chodnik pomiędzy Trzeboszowicami, a Wilamową. Należy naprawić nawierzchnię na ulicy 

Kolejowej. Wskazano również ubytki w nawierzchniach, które należy naprawić remontami 

cząstkowymi. 

Na posiedzeniu nie rozpatrywano innych spraw. Na tym zamknięto posiedzenie wszystkich 

stałych Komisji Rady Miejskiej w dniu 23 kwietnia 2015 r.  

Protokół sporządziła:          Przewodniczący posiedzenia: 

Alicja Góral Sowa       Wiesław Barabasz

 



 
 
 
 
 
 

 


